
Onderwerp: Website alternatief huisvestingsplan nieuwbouw Zernike (Zernike Mini-campus) 

 

 

Beste raadsleden, 

 

 

Aanstaande woensdag 1 oktober zullen wij als bewoners gaan inspreken op de 

commissievergadering Ruimte en Wonen. 

 

Wij zijn tegen het voorgestelde plan inzake uitbreiding van het Zernike College aan de Helperbrink. 

 

De Stadspartij heeft vragen gesteld aan het college en zal op de beantwoording hiervan ingaan op de 

komende raadsvergadering. 

 

Het voorgestelde plan van het Zernike College/O2G2 is naar onze mening een voorbeeld van oude 

planologie en is tot stand gekomen zonder invloed en daadwerkelijke betrokkenheid van bewoners 

en direct omwonenden. 

 

Wij hebben een alternatief plan ontwikkeld (Zernike Mini-campus). Een plan dat goedkoper, 

duurzamer en beter inpasbaar is in de kleine kwetsbare omgeving. 

 

U heeft in de pers kunnen lezen dat het Zernike College inmiddels in zwaar financieel weer zit. De 

komende twee jaren moet er 1,8 miljoen euro worden bezuinigd. Bezuinigingen die ten koste gaan 

van het kwaliteit van het onderwijs. Goedkopere huisvestingslasten zijn daarom nu zeker welkom!  

 

Daarnaast is het voorgestelde plan niet duurzaam. Het alternatieve plan is veel duurzamer. Er  wordt 

bijvoorbeeld gebruik gemaakt van het schoolgebouw van de Tamerisk dat binnenkort vrijkomt. Het 

pand kan voorzien in de gewenste functionaliteit en staat op een kleine 70 meter afstand van het 

Zernike gebouw aan de Helperbrink!  

Het gebouw van de Tamerisk wordt in ons plan duurzaam gerenoveerd en zal door investeringen in 

o.a. zonnepanelen op het platte dak Energieneutraal geëxploiteerd kunnen worden. Hierdoor zal fors 

worden bespaard op energiekosten. Hiermee speelt het alternatieve plan beter in op het 

gemeentelijk energiebeleid en daarnaast zal het hergebruik van de Tamerisk mogelijke leegstand in 

de buurt voorkomen! 

 

Informatie over ons plan is te lezen op www.zernikeminicampus.com 

 

 

Met vriendelijke groet, 

namens de commissie Brinklaan 

 


